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El Ple aprova inicialment el concurs per al subministrament de
gespa artificial al camp de futbol Pepín Valls

Dimecres 26 d'abril de 2006
Altres temes de l'ordre del dia van ser una modificació del Pla General per
preveure més aparcaments i una nova ordenança d'aigües residuals El Ple
Municipal celebrat ahir al vespre va aprovar inicialment el concurs per al
subministrament mitjançant arrendament o leasing de gespa artificial del camp
municipal de futbol Pepín Valls. Montse Gatell, alcaldessa de Castellar, va explicar
que "aquest és el resultat d'una demanda reiterada del club, i també d'una
necessitat que l'Ajuntament fa temps que sap que existeix". L'alcaldessa va
anunciar que es preveu que les obres comencin aquest estiu, "per interrompre el
menys possible les competicions oficials", i que estiguin acabades al setembre. El
contracte inclou l'opció de compra transcorreguts deu anys, i el concurs surt a un
import màxim de licitació de 600.000 euros, amb interessos i IVA inclosos. Per
realitzar l'operació es compta amb una subvenció indirecta de 200.000 euros de la
Diputació de Barcelona, una quantitat de diners que es destinarà al pressupost
d'inversions que l'Ajuntament té per suprimir les barreres arquitectòniques de la
plaça Mestre Gelonch. D'aquesta manera es podrà obtenir un crèdit per poder iniciar
l'adquisició per arrendament financer de la gespa artificial. Precisament el destí
d'aquests 200.000 euros de subvenció va ser el motiu de l'abstenció del grup
socialista a l'hora de votar aquest punt. Rosa Massot va dir que "no s'entén que
aquests diners no vagin a parar a la gespa. No estem d'acord amb les formes de
l'equip de govern, i és que s'han fet cinc modificacions pressupostàries en
quatre mesos". Massot va afegir que "sembla que a l'equip de govern li ve la
pressa". Jordi Permanyer, regidor d'ERC i membre de l'equip de govern, va
respondre a la regidora socialista que "no hi ha pressa. Es fa ara perquè tenim la
subvenció, i això ens permet posar la gespa a l'estiu i així perjudicar el menys
possible". Permanyer va explicar que "quan es rep una subvenció d'una
administració s'ha de fer obligatòriament una modificació de crèdit per tal
d'acceptar-la i incorporar-la". Per la seva banda, el regidor d'ICV-EUiA, Xavier
Garcia, va declarar que "és important tirar endavant aquesta inversió, perquè
els equipaments esportius han d'estar en bones condicions". Tant els plecs de
condicions com la modificació pressupostària van ser aprovats pels 11 vots a favor
(CiU, ERC i ICV-EUiA) i els cinc encontra dels regidors socialistes. Durant la
sessió plenària d'ahir també es va aprovar una modificació del Pla General referent a
la normativa d'aparcaments, deguda a l'augment del parc automobilístic que hi ha
hagut al municipi durant els darrers anys Aquest augment ha provocat que les
previsions de reserva de places d'aparcament en els edificis que preveu el vigent Pla
General resultin insuficients. L'equip de govern va aportar al ple el text refós
d'aquesta modificació, que "inclou les al·legacions de la Comissió d'Urbanisme
de Barcelona", com va explicar Gemma Perich (CiU), regidora de Territori. Jordi
Carcolé, del PSC, va dir que "el text refós no ha modificat res, no ens agrada el
redactat final, i hi trobem a faltar coses com per exemple el nombre de places
d'aparcament reservades per a les escoles del municipi". La modificació es va
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aprovar amb els vots a favor de CiU i ERC. ICV-EUiA i PSC es van abstenir. El
control de l'abocament d'aigües residuals a la xarxa de clavegueram va ser un altre
dels punts de l'ordre del dia del ple. Amb els vots a favor de l'equip de govern i
d'ICV-EUiA es va aprovar una nova ordenança municipal, que deroga l'anterior
ordenança per al control de la contaminació i consum de les aigües residuals, "que
ha quedat desfasada", segons va explicar la regidora de Territori. Perich va
especificar que la nova ordenança recull "les prescripcions que inclou la legislació
vigent respecte a la qualitat de l'aigua i les llicències ambientals". Així, les
novetats que inclou són "la previsió de la possibilitat d'un concurs futur perquè
hi hagi un operador que realitzi les obres dels ramals de connexió al
clavegueram, i el seu posterior manteniment, i la millora del control dels
abocaments industrials". Aquesta millora passaria per la possibilitat d'imposar una
limitació dels cabals que s'aboquen i la construcció de basses de laminació o de
sistemes de mesura en continu connectats telemàticament a la depuradora
municipal, que permetin "saber el cabal d'aigua que aboquen les empreses i la
qualitat d'aquesta aigua", va exposar Gemma Perich. En relació a aquest tema,
Jordi Carcolé, regidor del PSC, va dir que "és una ordenança molt tècnica",
mentre que Xavier Garcia, d'ICV-EUiA, va declarar que "és una ordenança que
permet fer bastant joc i portar a terme amb ganes i imaginació una política
mediambiental". Garcia va afegir que "seria important que l'Ajuntament
pogués fer plans d'execució que permetin aquesta ordenança". Els cinc regidors
socialistes es van abstenir en la votació, mentre que l'equip de govern i ICV-EUiA
van votar a favor de la nova ordenança. Un altre tema portat al ple municipal va ser
el nou reglament de funcionament de la Biblioteca Municipal Antoni Tort,
l'aprovació del qual es va produir amb els vots a favor de CiU, ERC i ICV-EUiA i
l'abstenció del PSC. La regidora de Cultura i Lleure i Ensenyament, Mireia
Casamada, va explicar que amb aquest reglament es regularan aspectes com
"l'accés a la sala, el servei de préstec, la donació de fons i el racó d'intercanvi
de llibres". Casamada va afegir que "també s'estableix un règim sancionador i
disciplinari". Xavier Garcia (ICV-EUiA) va dir que "tot i que el reglament pot
millorar, l'ha treballat íntegrament la bibliotecària, i mereix ser aprovat. A
més, és un pas interessant per a la millora de la biblioteca". El PSC, a través
d'Ignasi Giménez, va exposar que "optarem per l'abstenció, perquè se'ns ha
donat la documentació amb poc temps per revisar-la". En el torn de propostes
dels grups municipals, ICV-EUiA va presentar-ne una que no va ser aprovada. La
proposta es referia a la presentació pública dels pressupostos municipals. Segons el
regidor Xavier Garcia, "és tan important que la gent sàpiga quin és el pressupost
anual com en què s'han gastat els diners de l'any anterior". Massot, del PSC, va
apuntar que "a cada pressupost es recullen les dades de l'any anterior". Per la
seva banda, Jordi Permanyer (ERC) va dir que "no existeix una fórmula ideal,
adient, de presentar els pressupostos, s'ha de treballar perquè el format sigui
interessant i fàcil d'entendre". Gatell (CiU) va afegir que "entenem i valorem
aquesta proposta, perquè és cert que hem d'estudiar altres fórmules, però en
les presentacions ja queda justificat en què es gasten els diners. Votarem que
no perquè no és necessària una nova proposta sobre una cosa que ja fem".
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